
De kap van 146 bomen!  

 
Geachte dames en heren van college van GS en leden Provinciale Staten; 

 

Tot onze grote vreugde hebben wij in het NH dagblad gelezen dat er door de provincie  

miljoenen geinvesteerd  gaat worden in de natuur.  

Wat me nu echter opvalt, is dat de gemeente Zaanstad er een heel andere visie op 

na houdt. Die willen nl.6 miljoen investeren van gemeenschapsgeld om een  

hockeyvereniging met 650 leden te laten verhuizen naar een stuk natuur dat grenst aan een 

woonwijk in Zaandijk en ook aan een natura 2000 gebied. Dus straks geen vogels en andere 

dieren meer maar wel veel lawaai en overlast. Nu is er de aanvraag om daar 146 bomen te 

kappen en omdat die 6 miljoen al goedgekeurd is door de gemeente kunnen we dus 

aannemen dat die bomen dan ook daadwerkelijk gekapt worden. Dit is het enige stuk groen 

in de wijk Ook moet er nog een stukje natuur aangekocht worden om het geheel te 

realiseren.   

Onze vraag is nu; Kunnen jullie hier misschien actie ondernemen om de gemeenteraad op 

andere gedachten te brengen en zo mogelijk bij te sturen zodat dit asociale plan 

niet doorgaat? Doordat de laatste jaren hier diverse clubs en instellingen allemaal hebben 

moeten inleveren is het wel absurd, dat het opeens zoveel geld mag kosten ten koste van 

veel sociale voorzieningen vandaar de benaming van asociaal. 

Ik hoop van U een bevredigend antwoord hier over te krijgen zodat ik niet verder behoef te 

gaan via de landelijke media, want dan zijn er alleen nog maar verliezers. 

 

Allemaal veel wijsheid in deze toebedacht,Vriendelijk groetend 

 

Dhr.J.J.Degeling         11 Oktober 2017 

Mevr.W.Relk 

 


